
  

  Jegyzőkönyv 
 

 

 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. 04. 28. napján 1400 

órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő, 

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

  Pintér Gergő   alpolgármester  

  Horváth Ferencné  képviselő 

 Kujbus András György képviselő  

 Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

  Rózsa János  képviselő 

 

Tanácskozási joggal jelen van: 

  Dr. Szalontai András jegyző 

 

Jegyzőkönyvvezető: 

 Kaszáné L. Ágnes  köztisztviselő 

   

További meghívottak: 

  Sörös Gabriella  SZASZK Intézményvezető 

 Soós Attila   tűzoltóparancsnok 

 

Bejelentéssel távol maradt: 

  Erdős Sándor János képviselő 

  

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 tagjából 6 fővel megjelent, az ülés határozatképes, az 

ülést megnyitja.  

Rózsa János képviselő kérte, hogy az egyebek napirendi pont keretében szavazzon a 

képviselő-testület a jégkárra emlékezve az emléktábla felállításáról. 

 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendi pontokat tárgyalja. 

 

 

 

Napirend: 

1. A gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló 

beszámoló tárgyalása 

Előadó: Sörös Gabriella intézményvezető 

 

2. A tűzvédelem helyzetéről szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Soós Attila tűzoltóparancsnok 
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3. A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb 

szociális ellátások és alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 

2/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

4. Közbenső döntés meghozatala az „Akác vendéglő” újranyitása építési 

beruházás közbeszerzési eljárás vonatkozásában 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

5. A MEDICOPTER Alapítvány támogatás megállapítás iránti kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

6. Javaslat kitüntető díjak adományozására 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

7. Egyebek 

 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

62/2022.(IV.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

Karsai József polgármester 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő-asszony napirend előtti hozzászólásra jelentkezett. A címből 

úgy ítéltem meg, hogy ez ismét személyeskedésbe fog torkolni, ezért az egyebek napirendi 

pontnál adom meg a szót.  

 

 

1. A gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Sörös Gabriella intézményvezető 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

A beszámolót az intézményvezető szóban nem szerette volna kiegészíteni. 

 

Karsai József polgármester 
Kérdés, észrevétel a beszámolóval kapcsolatban? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

A beszámoló III. részéből nem tűnik ki, hogy mennyi volt az eseti jellegű segítségnyújtás, erre 

tudna-e számot mondani? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy ez a harmadik beszámoló, amit lát amióta 

képviselő. Az első kettőnél véleménye szerint másolás történt, a harmadiknál is teljesen át lett 
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másolva az előző évi beszámoló, csak le lett rövidítve. Megkérdezte, hogy a III. táblázatban 

szereplő számok a törvény által előírt számok-e, vagy Kadarkúton minden évben ugyanannyi 

eset történik. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő megkérdezte, hogy mennyi az alapellátottak száma. 

 

Sörös Gabriella intézményvezető elmondta, hogy írásban válaszolni fog a képviselő asszony 

kérdéseire. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy az intézményvezető asszony egy éves 

beszámolót tesz a testület elé, ami szakmai beszámoló. Ő ebből a beszámolóból értesül arról, 

hogy mi történik a család és gyermekvédelmi szolgálatnál. Véleménye szerint részletesebb 

beszámolót kellett volna készíteni. 

 

Sörös Gabriella intézményvezető megkérte a képviselő asszonyt, hogy tisztelettel beszéljen 

vele. 

Elmondta, hogy 25 éve dolgozik a szakmában és lehet Őt szeretni és nem szeretni. Úgy 

gondolja, hogy teljes lelkiismerettel és szakmai tudással végzi Kadarkúton a munkáját. 

Örül annak, hogy a képviselő asszony a képviselő-testületi ülésen érdeklődik a szakmai 

munka iránt, de örült volna annak is, ha az elmúlt két évben azt a munkát a gyakorlatban is 

megnézi és megkérdezi miben segíthet. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 
Ön kéri ki a stílust, és ahogyan most viselkedik az teljes személyeskedés. Miért ne 

kérdezhetnék én egy szakmai anyagból? 

Elmondta, hogy az elmúlt testületi ülésen a gyerekház vezetőt fél óráig kínlódtatták, számon 

kérték. 

 

Sörös Gabriella intézményvezető elmondta, hogy írásban válaszol a kérdésekre. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 
2021 június 1.-én bevezetésre került egy új informatikai rendszer a GYVR, melyben a papír 

alapú nyilvántartás mellett fel kell vezetni az esetekkel, gyerekekkel kapcsolatos adatokat. 

Ezek megvalósultak-e, okozott-e a rendszer használata nehézséget? Hogy működik a rendszer 

használata? 

 

Sörös Gabriella intézményvezető 

Működik a rendszer használata. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 
A IV. részben leírja, hogy 11 esetben érkezett jelzés és a jelzések 63%-a családi 

bántalmazással kapcsolatos jelzés. Kiemelten kezelték az eseteket, és jól látható, hogy más 

fajsúlyú problémák jelentkeztek. Ezen mit kell érteni? 

 

Sörös Gabriella intézményvezető 

Azt, hogy eddig nem a családi bántalmazás jelent meg nagyobb százalékban. Eddig voltak 

iskolai hiányzások, elhanyagolás, szenvedélybetegséggel kapcsolatos problémák. 
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Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Én ezt a szakmai beszámolót nem tudom elfogadni, akinek elég az, hogy három oldalt 

átmásolnak és három oldalban számolnak be azzal nem tudok mit kezdeni. Sajnálom, hogy az 

intézményvezető támadásnak vesz minden kérdést. 

 

Megkérdezte, ha Ő bemegy a SZASZK-hoz az intézményvezető ott fog-e a kérdéseire 

válaszolni. 

 

Sörös Gabriella intézményvezető elmondta, hogy bárki előtt nyitva az ajtó az 

alapszolgáltatási központnál. 

 

Rózsa János képviselő  

A beszámolóban olvastam egy meglepő adatot, miszerint a népkonyhai szolgáltatásban 

összesen 29.000 adagot osztottak ki.  Erről szeretnék bővebb tájékoztatást kapni. 

 

Sörös Gabriella intézményvezető 

Igen egész évben. A „Jót tenni jót enni” program keretében a Katolikus karitász segítségével 

biztosítjuk a Petőfi utca 12/a- ban és a Dózsa Gy. utcai osztóhelyen az ételt. Ez egy egytál 

ingyen étel. A viharkár idején megemelték az adagszámot ezzel is segítve a rászorulókat. 

 

Rózsa János képviselő  

Volt arra példa, hogy többen jelentkeztek, mint amennyi adag volt? 

 

Sörös Gabriella intézményvezető 

Nem volt rá példa, mert maximálisan segítőkészek és megemelik az adagot. A megfelelő 

formanyomtatványt ki kell tölteni el kell juttatni hozzájuk és attól kezdve igénybe vehető a 

szolgáltatás. 

 

Rózsa János képviselő  

Hány családot érinthet kb. ez az ételosztás. 

 

Sörös Gabriella intézményvezető 

Kb. 80 családot. Ezt a szolgáltatást nem mi biztosítjuk, mi csak a helyet adjuk. Ez a 

szolgáltatás folyamatos. 

 

Rózsa János képviselő  

Mi azoknak az embereknek a véleménye, akik igénybe veszik ezt a szolgáltatást? 

 

Sörös Gabriella intézményvezető 

Összességében pozitívak a visszajelzések. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy Ő is hasonló kérdéseket szeretett volna 

feltenni, de az Ő kérdéseire nem kívánt az intézményvezető válaszolni, ez megkülönböztetés. 

 

Sörös Gabriella intézményvezető elmondta, hogy senkit nem különböztet meg, írásban 

válaszol a képviselő asszony kérdéseire. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel a beszámolóval kapcsolatban nem volt. 
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Karsai József polgármester 

Megköszönöm intézményvezető asszony munkáját. Elmondta, hogy ismeri az ellátottakat és a 

problémájukat is. Ott van a szakmaközi megbeszéléseken is. Úgy gondolja, hogy próbálnak 

megfelelő módon és szinten segíteni ezeknek a családoknak. Elmondta, hogy óriási gondot és 

problémát jelent, amikor a gyerekeket a saját szüleitől kell megvédeni. 

Az a véleménye, hogy a jelző rendszer működése van ahol jó és van ahol nem jó. 

A beszámolóból is kitűnik, hogy a háziorvosoktól és az általános iskolából is szinte alig jön 

jelzés. Ezt aggasztónak tartja. Elmondta, hogy ez a rendszer sem tökéletes, mindenben lehet 

hibát találni, főleg ha az a cél, hogy keressenek is. 

 

Javasolja, hogy a Képviselő-testület fogadja el a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 

ellátásáról szóló beszámolót a 2021. évre vonatkozóan az előterjesztés szerinti tartalommal. 

Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

63/2022.(IV.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 

szóló beszámolót a 2021. évre vonatkozóan az előterjesztés 

szerinti tartalommal elfogadja.    

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

2. A tűzvédelem helyzetéről szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Soós Attila tűzoltóparancsnok 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Köszöntöm Soós Attila tűzoltó parancsnok Urat. Megkérdezem a parancsnok Urat szóban 

szeretné-e kiegészíteni a beszámolót? 

 

Soós Attila tűzoltóparancsnok köszöntött mindenkit és elmondta, hogy az elmúlt év nehéz 

év volt a tűzoltóság számára. 1 kollega elhalálozott 2 kollega elment a köztestületből, 1 vidéki 

tűzoltó kollega került felvételre. Elmondta, hogy az elmúlt évet 6 főállású tűzoltóval tudták 

befejezni és az Állami normatíva is csak a 6 fő főállású kollegát finanszírozza. Véleménye 

szerint az ideális létszám 10-12 fő lenne. Elmondta, hogy az idei évben is csak a 6 fő 

finanszírozását fedezi a költségvetés. A vonulási számok a tavalyi évben magasak voltak. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 
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Kujbus András György képviselő  

Úgy látom személyi állomány szinten a helyzet csak rosszabb lett. Gondolom ez morálisan és 

mentálisan is kihat a dolgozókra. Felesleges feltennem a kérdést, hogy mivel tudnánk segíteni, 

személyi illetve anyagi hozzájárulással. 

 

Soós Attila tűzoltóparancsnok 
Nyilván anyagi hozzájárulással lehetne a személyi állomány növelni. Elmondta, hogy egy fő 

nettó havi fizetése kb. 200.000 Ft és ha ezt felszorozzuk éves szinten több millió forint. 

Sajnos, amíg az állami normatívák nem emelkednek, addig ebből kell gazdálkodni. Elmondta, 

hogy ezek 2012 óta nem emelkedtek. 

 

Rózsa János képviselő 

Ha a bért nem is tudjátok emelni, esetleg cafetériát tudnátok-e biztosítani?  

 

Soós Attila tűzoltóparancsnok 
Nem, ez a rendszer nem így működik. Az Állami normatíva fix. Elmondta, hogy 44 millió 

forint az alap Állami normatíva. Erre jön még bértámogatás és minden évben van nagyértékű 

pályázat. Elmondta, hogy az idén ezen 1 millió forintot nyert az ÖTE és az ÖTP 4,5 millió 

forintot. A szakfelszereléseiket ebből tudják pótolni és fenntartani. 

 

Rózsa János képviselő 

Mekkora a különbség az önkormányzati és a hivatásos tűzoltók bére között? 

 

Soós Attila tűzoltóparancsnok 
Kb. 20%-os különbség van a hivatásos állomány javára. 

 

Rózsa János képviselő 

Ezt nem lehetne áttenni hivatásos rendszerbe? 

 

Soós Attila tűzoltóparancsnok 
Nem, ez teljesen más rendszer alapján működik. Ott a fenntartó az Állam itt a köztestület. 

 

Pintér Gergő alpolgármester megköszönte a tűzoltóság egész éves munkáját. Elmondta, 

hogy a számok mutatják, hogy szükség van a tűzoltóság munkájára. Külön megköszönte azt, 

hogy a tűzoltóság környezete is rendbe van tartva. 

 

Horváth Ferencné képviselő megköszönte a tűzoltóság jégkár idején végzett munkáját. 

 

Soós Attila tűzoltóparancsnok elmondta, hogy a 2021-es évben Kadarkút településre 27-szer 

vonultak. Rinyakovácsiba és Visnyére egy esetben sem kellett vonulniuk. Elmondta, hogy az 

esetek számában volt műszaki mentés, tűzeset illetve téves riasztás és egy szándékosan 

megtévesztő jelzés is. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy fordult a 11 település polgármesteréhez 

támogatás miatt, volt aki adott 20-50 ezer forintot volt aki nem. Ebből egy plusz főt nem lehet 

finanszírozni. Véleménye szerint szükség lenne vonulós tűzoltókra, akik akár a 

szabadidejükben végeznék el ezt a feladatot. Elmondta, hogy régebben kiváltság volt 

tűzoltónak lenni, ma már ez nem vonzó a fiataloknak sem. 
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Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester  

Aki elfogadja a tűzvédelem helyzetéről szóló beszámolót az abban foglaltak szerint a 2021-es 

évre vonatkozóan, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

64/2022.(IV.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a  

tűzvédelem helyzetéről szóló beszámolót a 2021-es évre 

vonatkozóan az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

3. A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb szociális ellátások és 

alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 2/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

A rendelet-tervezet írásban kiadva. 

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy a képviselő-testület részéről már többször 

megfogalmazódott, hogy a 2015-ös rendeletben meghatározott jogosultsági értékhatárokat 

felül kell vizsgálni. Elmondta, hogy előzetesen a szociális területen dolgozó munkatársait 

megkérte, hogy tegyenek javaslatot a reális értékhatárokra, azért is mert a kérelmezői 

gyakorlatot ők ismerik leginkább. Az előterjesztés tartalmazza a tervezett módosításokat. 

Technikai szövegpontosítás is került bele. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét a települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb szociális ellátások és 

alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 2/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet 

módosításáról. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta: 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

2/2022.(IV.29.) önkormányzati rendelete 
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A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb szociális ellátások és 

alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 2/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

 

  

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

4. Közbenső döntés meghozatala az „Akác vendéglő” újranyitása építési beruházás 

közbeszerzési eljárás vonatkozásában 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata, mint Ajánlatkérő által indított „Akác vendéglő újranyitása - 

építési beruházás” tárgyú, EKRSZ_96818530 azonosító számú, a közbeszerzésekről szóló 

2015. évi CXLIII. törvény (Kbt.) 115. § szerinti nyílt eljárás a Képviselő-testület által a 

közbeszerzési eljárás lefolytatására elfogadott BELSŐ FELELŐSSÉGI REND-nek 

megfelelően az lefolytatásra került.  

Az eljárás során az ajánlattételi határidőig három ajánlat érkezett.  

Az ajánlatok értékelési szempontok szerinti tartalma a jelen előterjesztés 1. számú mellékletét 

képező Bontási jegyzőkönyvben rögzítésre került.  

Tekintettel arra, hogy a legalacsonyabb ellenszolgáltatási árat tartalmazó ajánlat nettó összegű 

ajánlati ára is jelentős mértékben – kb. 45 millió forinttal -  meghaladja az Ajánlatkérő részére 

a sikeres ráemelés esetén rendelkezésre álló anyagi fedezet összegét az Ajánlatkérőnek 

döntenie kell arról, hogy a hiányzó anyagi fedezetet biztosítja-e, vagy az eljárást 

eredménytelenné nyilvánítja. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Jelen pillanatban a fedezetet nincs miből biztosítani, ezért lehetőség van az eljárást 

eredménytelenné nyilvánítani. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Mindenképpen ezt szerettem volna javasolni a képviselő-testületnek hiszen még 4 millió 

forintot sem tudunk biztosítani. 

 

Rózsa János képviselő megkérdezte, hogy a későbbiekben nem is lesz az önkormányzat az 

„Akác” vendéglőnél jogosult a „vis maior”-ra. 

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy kettős finanszírozás lett volna. A 

gazdaságélénkítő program keretében egy fejlesztés típusú finanszírozás, a másik csak a 

helyreállítás finanszírozása a „vis maior”. A kettő együtt nem működik. A „vis maior” 

keretében csak az emeleti belső falak lesznek finanszírozva, azok, amelyeket a 

gazdaságélénkítő program nem érint. 

A tető a gazdaságélénkítő programban szerepel, mert itt komplexen helyre lehet állítani. 

 



9 

 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő megkérdezte, hogy mi a helyzet akkor, ha a felújítást nem 

tudjuk megvalósítani, és a kettős finanszírozás miatt lecsúsztuk arról, hogy a helyreállításra 

pénzt kapjunk. Megkérdezte, hogy a biztosító mennyi pénzt adott az „Akác” vendéglőre. 

 

Horváth Ferencné képviselő elmondta, hogy kb. 3 millió forintot. 

 

Karsai József polgármester a „vis maior”-ból semmiképpen nem tudtuk volna megcsinálni, 

mert az csak a helyreállításra lenne elég. Elmondta, hogy bizakodó mert úgy gondolja fog 

jobb ajánlat is érkezni. 

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy a piacot ismerő nagy beruházásoknál 

megforduló mérnökök szerint ez már szinte irreális ár. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő megkérdezte, hogy ha elkészül és üzemel az „Akác” 

vendéglő, akkor azt meddig kell üzemeltetni. 

 

Karsai József polgármester 

A vállalásunk 5 fő 5 évre. 

Alapvetően a konstrukció egy rendezvényházra és egy műhely iskolára lesz létrehozva.  

A műhelyiskoláról azt kell tudni, hogy a gyerekek gyakorlati helye megoldott és az ott 

dolgozók bérét a központi költségvetésből, a szakképzési alapból le lehet hívni. 

Olyan embereket kell foglalkoztatni akiknek erre megvan a jogosultságuk. 

Elmondta, hogy ez az épület a település központjában van, ezt helyre kell hozni. Tájékoztatta 

a képviselő-testületet, hogy a bővítésre is megvan a forrás a TOP pályázat keretéből. Ha 

elkészül 120-130 embert le lehet ültetni, megfelelő körülmények között. Helyi szinten 

bármilyen rendezvényt ebben az épületben meg lehet rendezni. Bízik benne, hogy lesz olyan 

kivitelező, aki megfelelő árajánlatot ad. Reméli, hogy a barbecue technika alkalmazás vonzó 

lesz a vidéki településen élőknek is. Ezzel a készülékkel 120 főt ki lehet szolgálni, de ehhez 

először az épületet kell megcsinálni. Az „Akác” vendéglő az iskola létéhez is szükséges. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el az 1/B határozati javaslatot az előterjesztés 

szerinti tartalommal. Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

65/2022.(IV.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

„Akác vendéglő újranyitása - építési beruházás” tárgyú, 

EKRSZ_96818530 azonosító számú a szükséges 

szolgáltatást az összességében legkedvezőbb feltételekkel 

megvalósító gazdasági szereplő kiválasztására irányuló, a 

közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 115. § 

szerinti nyílt eljárásban lefolytatott közbeszerzési eljárásban 

az alábbi döntést hozza: 
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1.A képviselő-testület megállapítja, hogy az 1. pont szerinti 

eljárásban 2022.04.19. napján kelt Bontási jegyzőkönyvben 

a 100.776.209.- HUF becsült értékhez megállapított fedezet 

nem elegendő – figyelemmel az ajánlattevők által 

megajánlott vállalási árára - fedezetemelés szükséges. 

A Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

fedezetemeléshez többlet forrást nem biztosít, az eljárást az 

ajánlatok értékelése nélkül eredménytelenné nyilvánítja. 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

Karsai József polgármester összefoglalta, hogy az 1/B. számú határozati javaslat elfogadása 

esetén szükséges a módosított közbeszerzési terv elfogadása, az új eljárás megindítására, a 

felelősségi rend elfogadására vonatkozó további döntések meghozatala.  

Tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy olyan szerződés lett kötve, hogy a közbeszerzési 

eljárás bármilyen okból történő meghiúsulása esetén a közbeszerzési szakértő költsége nem 

terheli pluszban az önkormányzatot. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el a 2022. évi módosított közbeszerzési tervét az 

előterjesztés szerinti tartalommal. Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

66/2022.(IV.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Kadarkút Város Önkormányzata 2022. évi módosított 

közbeszerzési tervét az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja.  

Határidő: azonnal 

Felelős: Karsai József polgármester 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el az új eljárás megindításáról és a felelősségi 

rend kialakításáról szóló határozati javaslatot az előterjesztés szerinti tartalommal. Aki a 

javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

67/2022.(IV.28.) számú határozata 
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Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

„BM/8001-9/2021 számú, „Akác Vendéglő újranyitása – 

rendezvényközpont és éttermi szolgáltatás nyújtására” című 

pályázathoz kapcsolódóan étterem átalakítása és felújítása 

és az 528501 ebr42 azonosító számú vis maior támogatói 

okiratban az Akác Vendéglő vonatkozásában elismert károk 

helyreállítása beruházás során a kivitelező kiválasztására 

irányuló közbeszerzési eljárást kíván a Kbt. 112. § (1) 

bekezdés b) pont alapján nemzeti rezsim szerinti, 

hirdetmény nélküli nyílt eljárás eljárásrendben megindítani. 

A közbeszerzési eljárás feltételes.  

A Képviselő-testület jóváhagyja az előterjesztés szerint az 

eljárás megindítására és lefolytatására vonatkozó felelősségi 

rendet és kijelöli a polgármestert a felelősségi rend 

végrehajtására. A Képviselő-testület felhívja a 

polgármestert, hogy a felelősségi rend alapján intézkedjen a 

közbeszerzési eljárás előkészítése érdekében és 15 napon 

belül adja fel az eljárást megindító hirdetményt. 

 

Határidő: azonnal, a közbeszerzési tanácsadó részére történő 

tájékoztatás megküldésére. 

Felelős: Karsai József polgármester  

 

 

5. A MEDICOPTER Alapítvány támogatás megállapítás iránti kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 
 

A kérelem írásban kiadva. 

 

A MEDICOPTER Alapítvány azzal a kéréssel fordult a képviselő-testülethez, hogy a 

kérelemben felsorolt eszközök megvásárlásához pénzbeli támogatást kérjen. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Javaslom, hogy 10.000 forinttal támogassuk az alapítványt. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a MEDICOPTER Alapítvány részére 10.000 Ft 

támogatást biztosítson a 2022. évi költségvetési tartalék terhére. 

 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

68/2022.(IV.28.) önkormányzati határozata 
Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
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a MEDICOPTER Alapítvány ( H-1081 Budapest, Szilágyi 

u.3.) részére 10.000 Ft összegű támogatást biztosít a 2022. 

évi költségvetési tartalék terhére 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

6. Javaslat kitüntető díjak adományozására 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Előterjesztés írásban kiadva. 

 

A Somogy Megyei Közgyűlés várhatóan a 2022. szeptemberi ülésén dönt a közgyűlés által 

alapított díjak adományozásáról. A kitüntető díjak adományozására a megyei közgyűlés 

tagjai, bizottságai és a települési önkormányzatok tehetnek javaslatot. 

 

Javasolható kitüntető díjak: 

1. Pro Comitatu Somogy díj – a megye legmagasabb elismeréseként – annak a magyar 

vagy külföldi állampolgárnak adományozható, aki valamely jelentős eredményt hozó 

tevékenységével vagy egész életművével országos, illetve nemzetközi hírű elismerést 

vívott ki, hozzájárulva ezzel közvetlenül vagy közvetve Somogy megye fejlődéséhez, 

jó hírnevének öregbítéséhez 

 

2. Somogy Polgáraiért Díj – Azoknak a személyeknek, illetve kollektíváknak 

adományozható, akik Somogy megyéért és az itt élő emberekért munkálkodnak 

kiemelkedő eredményességgel. 

 

Az Elnök úr kéri amennyiben javaslattételi jogával a képviselő-testület élni kíván, a javaslatot 

legkésőbb 2022. július 30-ig  szíveskedjen megküldeni részükre. 

Arról kellene döntenie a képviselő-testületnek, hogy vannak-e olyan személyek ill. 

kollektívák akiket javasol ezekre a díjakra. 

 

Karsai József polgármester 
Július 30. a határidő, mindenki gondolkodjon, és ha lesz javaslat, akkor a következő 

Képviselő-testületi ülésen erről dönthetünk.  

 

A képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 

 

 

7. Egyebek 

A) Az „Akác Vendéglő bővítése” tevékenységhez kapcsolódóan, generál-tervezési 

szolgáltatás elvégzése tárgyában ajánlatok bontása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

TOP_PLUSZ-1.2.1-21-SO1-2022-00013 számú, „Településfejlesztés Kadarkúton” című 

projekt megvalósítása során a pályázati Felhívás 2.1.1. C) pont szerinti főtevékenységén belül 

megvalósításra kerülő „Akác Vendéglő bővítése” tevékenységhez kapcsolódóan, generál-

tervezési szolgáltatás elvégzése tárgyában ajánlattételi felhívás került megküldésre 

közvetlenül az alábbi ajánlattevők részére:  

 



13 

 

 

Név:  ArchiPlan Stúdió Tervező, Építő, Szolgáltató és Kereskedelmi Korlátolt  

 Felelősségű Társaság 

Székhely:  8800 Nagykanizsa, Varasdi u 71. 

Adószám:  12680458-1-20. 

 

Név:   RENGA Építészeti Korlátolt Felelősségű Társaság 

Székhely:  7400 Kaposvár, Arany János utca 19. fszt. 1. 

Adószám: 28735454-2-14. 

 

Név:   TROMPUS Mérnöki Korlátolt Felelősségű Társaság 

Székhely:  7400 Kaposvár, Nemzetőr sor 5. 4. em. 12. ajtó. 

Adószám: 25704897-2-14. 

 

Az érintett tevékenység (Akác Vendéglő bővítése) becsült összköltsége: bruttó 98 000 000 Ft 

 

Az ajánlatok elbírálásának szempontja: 

- a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatás bruttó díja. 

A legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatás értékelési szempont vizsgálatának 

keretében az Ajánlatkérő a bruttó ajánlati árakat veti össze és a legelőnyösebbet 

(legalacsonyabbat) preferálja. 

 

Az ajánlatlattételi határidő lejártáig – 2022. április 26. de. 10.00. óráig összesen három ajánlat 

érkezett.  

 
AZ AJÁNLATOK BONTÁSÁT KÖVETŐEN AZ AJÁNLATOK TARTALMA A KÖVETKEZŐ:  

 

1. AJÁNLATTEVŐ 

 

Ajánlattevő neve: 
RENGA Építészeti Korlátolt Felelősségű Társaság 
 

Ajánlattevő adószáma: 
28735454-2-14  

Nettó díj: 4.600.000 FT 

Áfa: 1.242.000 FT 

Bruttó ajánlati ár: 5.842.000 FT 

Az ajánlat az ajánlattételi eljárásban foglaltaknak megfelel. 
 

 

2. AJÁNLATTEVŐ 

 

Ajánlattevő neve 
TROMPUS Mérnöki Korlátolt Felelősségű Társaság 

Ajánlattevő adószáma: 25704897-2-14. 

Nettó díj: 4.400.000 FT 

Áfa: 1.188.000 FT 

Bruttó ajánlati ár: 5.588.000 FT 

Az ajánlat az ajánlattételi eljárásban foglaltaknak megfelel. 
 

 

3. AJÁNLATTEVŐ 
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Ajánlattevő neve 

ArchiPlan Stúdió Tervező, Építő, Szolgáltató és 

Kereskedelmi Korlátolt Felelősségű Társaság 
 

Ajánlattevő adószáma: 12680458-1-20. 

Nettó díj: 4.950.000 FT 

Áfa: 1.336.500 FT 

Bruttó ajánlati ár: 6.286.500 FT 

 

Az ajánlat az ajánlattételi eljárásban foglaltaknak megfelel. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a Képviselő-testület TOP_PLUSZ-1.2.1-21-

SO1-2022-00013 számú, „Településfejlesztés Kadarkúton” című projekt megvalósítása során 

a pályázati Felhívás 2.1.1. C) pont szerinti főtevékenységén belül megvalósításra kerülő 

„Akác Vendéglő bővítése” tevékenységhez kapcsolódóan, generál-tervezési szolgáltatás 

elvégzése tárgyában beérkezett ajánlatok közül a TROMPUS Mérnöki Korlátolt Felelősségű 

Társaság. -7400 Kaposvár, Nemzetőr sor 5. 4. em. 12. ajtó.- bruttó 5.588.000. -Ft  összegű 

ajánlatát fogadja el, és  a képviselő-testület az ArchiPlan Stúdió Tervező, Építő, Szolgáltató és 

Kereskedelmi Korlátolt Felelősségű Társaság - 8800 Nagykanizsa, Varasdi u 71.- bruttó 

6.286.500.- Ft összegű ajánlatát és a RENGA Építészeti Korlátolt Felelősségű Társaság - 

7400 Kaposvár, Arany János utca 19. fszt. 1.- bruttó   5.842.000  - Ft összegű ajánlatát ne 

támogassa. 

 

Javasolja, hogy a Képviselő-testület bízza meg azzal, hogy az ajánlattevőket a döntésről 

értesítse, és a nyertes ajánlattevővel megkösse a szerződést a feladat ellátásra. 

 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

69/2022.(IV.28.) önkormányzati határozata 

1. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

TOP_PLUSZ-1.2.1-21-SO1-2022-00013 számú, 

„Településfejlesztés Kadarkúton” című projekt 

megvalósítása során a pályázati Felhívás 2.1.1. C) pont 

szerinti főtevékenységén belül megvalósításra kerülő 

„Akác Vendéglő bővítése” tevékenységhez 

kapcsolódóan, generál-tervezési szolgáltatás elvégzése 

tárgyában kiírt pályázatot eredményesnek nyilvánítja, a 

benyújtott ajánlatokat megismerte, közülük a 

TROMPUS Mérnöki Korlátolt Felelősségű Társaság. -
7400 Kaposvár, Nemzetőr sor 5. 4. em. 12. ajtó.- bruttó 

5.588.000. -Ft összegű ajánlatát nyertes ajánlatként 

elfogadja.  
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2. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a    

TOP_PLUSZ-1.2.1-21-SO1-2022-00013 számú, 

„Településfejlesztés Kadarkúton” című projekt 

megvalósítása során a pályázati Felhívás 2.1.1. C) pont 

szerinti főtevékenységén belül megvalósításra kerülő 

„Akác Vendéglő bővítése” tevékenységhez 

kapcsolódóan, generál-tervezési szolgáltatás elvégzése 

tárgyában beérkezett ajánlatok közül az ArchiPlan 

Stúdió Tervező, Építő, Szolgáltató és Kereskedelmi 

Korlátolt Felelősségű Társaság - 8800 Nagykanizsa, 

Varasdi u 71.- bruttó 6.286.500.- Ft összegű ajánlatát 

nem támogatja. 

 

3. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő- testülete a  

TOP_PLUSZ-1.2.1-21-SO1-2022-00013 számú, 

„Településfejlesztés Kadarkúton” című projekt 

megvalósítása során a pályázati Felhívás 2.1.1. C) pont 

szerinti főtevékenységén belül megvalósításra kerülő 

„Akác Vendéglő bővítése” tevékenységhez 

kapcsolódóan, generál-tervezési szolgáltatás elvégzése 

tárgyában beérkezett ajánlatok közül a RENGA 

Építészeti Korlátolt Felelősségű Társaság - 7400 

Kaposvár, Arany János utca 19. fszt. 1.- bruttó   

5.842.000  - Ft összegű ajánlatát nem támogatja. 

 

4.  A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy az 

ajánlattevőket a döntésről értesítse, és a TROMPUS 

Mérnöki Korlátolt Felelősségű Társaság. -7400 

Kaposvár, Nemzetőr sor 5. 4. em. 12. ajtó.-  
képviselőjével, mint nyertes ajánlattevővel kösse meg a 

szerződést a feladat ellátásra. 

 

Határidő: azonnal 

      Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

B) Meghozott határozatok megerősítése 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

A határozati javaslat helyben kiosztásra került. 

 

2022. március 3.-án 1320 órakor csak email- ben, véleményem szerint a szóbeli közlés egyéb 

módján, de csak email-ben ment ki egy meghívó a képviselő-testületnek 2022. március 4.-én 

800 órára előterjesztett, két egymással összefüggő döntésére. A döntés tartalmilag ismert. Ha 

szóbeli közléssel hívunk össze rendkívüli ülést akkor az ülés megkezdése előtt 12 órával 

korábban van erre lehetőség a csak email-es megoldással. Ha írásban is megy ki meghívó, 

akkor az SZMSZ-ünk szerint megelőző nap délig lehet kiküldeni. Jelen esetben 1047 órára állt 

össze az előterjesztés és a szakmai anyag. 1319 órakor ment ki az email. 1óra 19 perccel 

később az előíráshoz képest, mint ahogyan az egyébként egyértelműen írásos anyagnak ki 

kellett volna mennie. Szerintem ez szóbeli közlés volt, de ha mégis felmerülne, hogy ez 
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esetlegesen írásos közlés lenne, kérem a képviselő-testületet, hogy ezeket a döntéseket 

ugyanazon tartalommal, tartalmilag erősítse meg a korábbi döntését. 

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a Képviselő-testület a döntéseket az előterjesztett tartalommal erősítse meg. 

Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett  az alábbi határozatot hozta:  

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

70/2022.(IV.28.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Képviselő-testület 43/2022.(III.4.) és 44/2022.(III.4.) 

önkormányzati határozatait fenntartja, illetve azok tartalmi 

megerősítéseként az alábbi döntést hozza: 

 

A.) 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a 40/2022. (II.24.) számú határozatát 

visszavonja. 

 

B.) 

1. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

BM/8001-9/2021 azonosító számú támogatói okirat 

módosítását kezdeményezi szakértő által alátámasztottan 

felmerült többlet-támogatási igénye tekintetében. Az 

igényelt többlet-támogatás összege 47.516.865.-Ft. 

2. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

BM/8001-9/2021 azonosító számú támogatói okirat 

módosítását kezdeményezi a beruházás műszaki tartalmának 

módosítása céljából is az előterjesztés szerinti tartalommal. 

3. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

felkéri és felhatalmazza a Polgármestert a BM/8001-9/2021 

azonosító számú támogatói okirat e határozat 1. és 2. pontja 

szerinti módosításának benyújtására. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

 

C) Kérdések, észrevételek, hozzászólások, tájékoztatások 

 

- Karsai József polgármester tájékoztatta a képviselő-testületet a településre érkezett fejlesztési 

forrásokról. Elmondta, hogy a TOP plusz források a Magyar Államkincstár önkormányzati 

számláján már ott vannak. 
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Elmondta, hogy a művelődési ház energetikai korszerűsítésére 199.936.455 Ft-ot a 

Településfejlesztés Kadarkúton című projektre 601.682. 293 Ft-ot tud az önkormányzat 

elkölteni. 

Elmondta, hogy a korszerűsítés során tervezzük megvalósítani a Szabadság és Petőfi utca 

vízrendezését, járdaépítést a Szabadság utcában, a művelődési ház emeleti közösségi 

termének a felújítását, a művelődési háznál állandó színpad építését, nézőtér kialakítását, 

térkő burkolattal és eső beállókkal. Az alapszolgáltatási központnál a parkoló térkövezését, az 

udvar parkosítását utca bútorokkal. A központi autóbusz váró felújítását, az iskola mögött 

játszótér kialakítását, parkosítását, a sporttelephez vezető közúton parkoló kialakítását, a posta 

előtt parkolók kialakítását. Az „Akác” vendéglő bővítését, a körülötte lévő park rendezése, 

kerékpártároló, okospad kialakítását, club helyiség kialakítását a sportöltözőben. Elmondta, 

hogy hozzátéve a tanuszoda költségeit, ez a közel 4 milliárd forint egy komplex fejlesztést 

tesz lehetővé a településen. Megköszönte a támogatást azoknak, akik ezen beruházások 

megvalósítását lehetővé teszik. 

 

- Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy napirend előtt szeretett volna felszólalni. 

Érdekes számára, hogy a polgármester személyeskedésnek minősít egy felszólalást. 

Elmondta, hogy az elmúlt képviselő-testületi ülésen kérte, hogy elfoglaltsága miatt kezdődjön 

később a képviselő-testületi ülés. Akkor a polgármester Úr és a képviselők nem látták ennek 

akadályát. Elmondta, hogy ezt meg fogja oldani. A kérdése az volt, hogy mennyire tartja be 

Karsai József polgármester Úr az adott szavát, számára egyértelmű, hogy nem tartja be. 

Elmondta, hogy nem kívánja, hogy ezért az SZMSZ módosítva legyen. 

 

Elmondta, hogy Őt a polgármester akadékoskodó, Kadarkút ellenes, rosszindulatú 

személynek állítja be a lakosság felé. Választ vár arra, hogy a polgármester, mint Sörös 

Gabriella intézményvezető felettese, hogy minősítené azt, hogy az egyes napirendi pontnál két 

képviselő tett fel kérdéseket, az egyiknek megtagadta a választ a másiknak válaszolt. 

Megkérdezte a polgármester Urat, hogy a kérdésekre adott válaszokat hogyan ellenőrzi, mert 

az SZMSZ tartalmazza azt, hogy mely idő intervallumon belül kell válaszolni. Elmondta, 

hogy a jegyző Úr vagy nem válaszol a kérdéseire, vagy későn. 

 

Elmondta, hogy többen megkeresték azzal, hogy szeretnék, ha Kadarkúton is lenne 

kihelyezve kupakgyűjtő szív. Megnézte az árát, 20.000 forintból megvalósítható, esetlegesen 

vállalja a költségét. 

 

Elmondta, hogy a képviselő-testület a Kossuth utca 16-18. szám alatti önkormányzati 

bérlakásnál a nyílászáró cserével kapcsolatban elvi döntést hozott, megkérdezte milyen 

fázisban tart az ügy. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy 7 cégtől kért az önkormányzat árajánlatot, 

május 9. a bontás időpontja. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy a Kossuth utca 19 előtt nem lehet az udvarra 

beállni személygépkocsival, mert a járda alacsonyan van és az autó alját eléri. 

 

Karsai József polgármester ebben a kérdésben türelmet kért, mert a Magyar Falu programos 

támogatások jórészt tartalék listán vannak. Elmondta, hogy a Magyar Közút ebben az illetékes 

beszélt erről a problémáról a vezetővel, de nem voltak partnerek. Meg kell nézni mit lehet 

tenni ebben az ügyben. 
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Horváth Ferencné képviselő jelezte, hogy az ABC előtti parkolónál is van egy kátyú. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy ez a rész is a Magyar Közút tulajdona, de ha 

lesz rá kapacitása az önkormányzatnak megcsináltatja. 

 

- Rózsa János képviselő  
Meghirdetésre kerül-e a karbantartói állás? 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy igen. 

 

Rózsa János képviselő  
Felújításra kerül-e az orvosi rendelő déli oldalán található kút? 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy nem, mert ott statikai üregek keletkeznek, és 

statikailag veszélyezteti az épületet. 

 

Rózsa János képviselő  
Mi lesz a sorsa a régi orvosi rendelőnek? 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy egyenlőre nem tudja. 

 

Rózsa János képviselő  
Ki lesznek-e lobogózva május elsejére az önkormányzati intézmények? 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy az önkormányzati épületeket kötelezően ki kell 

lobogózni, nemzeti színű és európai uniós zászlóval. Elmondta, hogy a május 1. nem nemzeti 

ünnep. Elmondta, hogy a kis zászlókat pótolni kell, mert folyamatosan eltűnnek.  

 

Rózsa János képviselő  
A gyerekházhoz előtetőre van szükség, a faanyagot a Kapos Épker felajánlotta, csak ide 

kellene szállítani. A magaságyásokhoz termőföldet kellene szállítani. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy meg lesz oldva. 

 

Rózsa János képviselő  
A bérlakás előtti területek fásítása elmarad? 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy nem marad el csak késik. 

 

Rózsa János képviselő  
Polgármesteri Hivatal timpanonjának feliratozását meg kellene oldani a másik oldalon is, akár 

kiírhatnánk az alapítás évét, vagy azt, hogy Kadarkút. Az önkormányzati kisbuszt is fel 

kellene iratozni. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy alpolgármester Úrral ezeket a kérdéseket 

igyekeznek megoldani.  

A polgármester megköszönte az alpolgármester Úrnak, hogy a település díszítési  feladatokat 

Húsvét alkalmából átvállalta.  
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Elmondta, hogy a képviselő asszonynak meghagyja a jogot, hogy szavahihetetlennek tartsa, és 

személyeskedő vitákba nem kíván belemenni. 

 

Elmondta, hogy 2,5 évig még ebben a székben, ha az egészsége engedi Ő fog ülni. 

 

A polgármester felolvasta a Kisasszondi képviselő-testület levelét, amelyben a képviselő- 

testület elhatárolódik Csontos Szabolcs polgármester kijelentéseitől. 

 

Megköszönte, hogy alakosság nagy része kiáll mellette és a képviselő-testület munkája 

mellett. 

 

Az egyebek napirenden belül más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület, nyilvános ülését 1541  órakor 

bezárta. 

 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Szalontai András 

 polgármester jegyző 


